

Date: August 20th, 2024

التاريخ : 20 أغسطس 2024

Circular No:2/ AY 2024-25
Subject: Procedures of Class Allocation

Dear Parents and Guardians,

As we approach the new academic year, we are dedicated to ensuring that all preparations are in place for a smooth and organized start. Below are important details regarding class allocations for a successful school year at Ajjal Al Falah.

To ensure that every student is placed in the appropriate class, it is essential that all registrations for the academic year 2024-25 are **completed by Tuesday, August 20th, 2024**. Students who meet this deadline will be assigned to their respective classes, and this information will be sent to parents via email by Ms. Samira Youssfi, PA to the Principal on **Thursday, August 22nd, 2024**.

For those students who **register between Tuesday, August 20th, and Friday, August 23rd**, class allocations will be processed, and parents will receive the relevant details on **Sunday, August 25th**. These students will be able to attend school according to the schedule provided in Circular 1.

Please note that students registering after Friday, August 23rd, will experience a short delay before joining classes. Specifically, they will begin attending school two days after their registration date. This period allows the registration department sufficient time to allocate classes within the school system and update the ADEK portal, ensuring that each student is properly enrolled and accounted for in both our internal records and the official regulatory systems.

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

مع اقتراب العام الدراسي الجديد، نحن ملتزمون بضمان أن تكون جميع التحضيرات جاهزة لبداية سلسلة ومنظمة. أدناه تجدون تفاصيل هامة تتعلق بتوزيع الصفوف وذلك لضمان نجاح العام الدراسي في أجيال الفلاح.

الرجاء العلم أن جميع الطلبة الذين أكملوا إجراءات التسجيل للعام الدراسي 2024-25 قبل يوم الثلاثاء 20 أغسطس 2024، قد تم تخصيص الصفوف الدراسية لهم وسيتم مشاركة أولياء الأمور هذه المعلومات عبر البريد الإلكتروني من قبل السيدة سميرة يوسف، مساعدة المديرية، يوم الخميس 22 أغسطس 2024.

بالنسبة للطلاب الذين سيسجلون بين الثلاثاء 20 أغسطس والجمعة 23 أغسطس، سيتم إرسال تفاصيل الصفوف إلى أولياء الأمور يوم الأحد 25 أغسطس. حيث سيتمكن هؤلاء الطلاب من الالتحاق بالمدرسة وفقًا للجدول الزمني الموضح في التعميم الأول.

يرجى ملاحظة أن الطلاب الذين يسجلون بعد يوم الجمعة 23 أغسطس سيواجهون تأخيرًا قصيرًا قبل الانضمام إلى الصفوف. على وجه التحديد، سيبدأون في الحضور إلى المدرسة بعد يومين من تاريخ تسجيلهم. تتيح هذه الفترة لقسم التسجيل الوقت الكافي لإدراجهم في قوائم الصفوف وتحديث بوابة دائرة التعليم والمعرفة، لضمان تسجيل كل طالب بشكل صحيح في سجلاتنا الداخلية وفي الأنظمة الرسمية.

Additionally, class allocations will be posted on the doors and boards outside each grade level's classrooms, allowing parents to easily verify their child's class assignment upon arrival at the school.

Please note that class allocations are final and cannot be changed, in accordance with school policies. Specifically, twins will not be placed in the same class to promote individual growth. These allocations are carefully made through a pedagogical process, where the head of each department collaborates with our academic council and supervisors to create the best possible learning environment for all students.

This staggered approach to class allocation helps us maintain a high level of organization, ensuring that every student is placed in the appropriate class and that teachers are prepared to welcome them. We appreciate your understanding and cooperation in adhering to these timelines and procedures.

Yours sincerely,
Dr. Antoinette Brown
Principal Director



بالإضافة إلى ذلك، سيتم نشر قوائم الصفوف على الأبواب واللوحات خارج كل صف، مما يتيح للأهالي التحقق بسهولة من صفوف أبنائهم عند وصولهم إلى المدرسة.

يرجى ملاحظة أن قوائم الصفوف نهائية ولا يمكن تغييرها، وفقاً لسياسات المدرسة. على وجه الخصوص، لن يتم وضع التوائم في نفس الصف لتعزيز النمو الفردي. يتم إجراء هذه القوائم بعناية من خلال عملية تربوية، حيث يتعاون رؤساء الأقسام مع الأخصائيات الاجتماعيات والمشرفين لإنشاء أفضل بيئة تعليمية ممكنة لجميع الطلاب.

يساعدنا هذا النهج التدريجي في توزيع الصفوف على الحفاظ على مستوى عالٍ من التنظيم، مما يضمن وضع كل طالب في الصف المناسب وأن يكون المعلمون مستعدين لاستقبالهم. نحن نقدر تفهمكم وتعاونكم في الالتزام بهذه الجداول الزمنية والإجراءات.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



الدكتورة أنطوانيت براون

مديرة المدرسة

